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Bästa föreningar i Bohusdistriktet! 
Hösten verkar vara på gång, men än är det varmt och soligt. I takt med hösten har föreningslivet 
kommit igång. Det är full rulle ute i länet. Många eloger till er alla för ert stora engagemang! 
 
Mycket har handlat om valet i höst. Vi har genomfört ett antal politikerdebatter i distriktet och i 
föreningarna. Senast på Bohusläns Museum den 1 sept. Det var tyvärr dålig uppslutning. Kanske 
var alla redan uttröttade. På riksnivå har seniorernas viktigaste frågor lyst med sin frånvaro. 
Hälso- och sjukvård, som befolkningen skattar högst har vi inte hört mycket om. Inte heller 
Äldreomsorgen, trots att den ena rapporten efter den andra lyfter stora brister på Säbo och i 
Hemtjänst. För ca tio dagar sen kom en IVO- rapport om tillståndet på Särskilda boenden. Det 
var ingen rolig läsning; brister vad gäller omvårdnad, medicinering, vård i livets slutskede, 
dokumentation, brist på personal och kompetens. Det var 283 kommuner som hade granskats 
och alla hade brister. Vågar man bli gammal och ha behov av hjälp och omsorg??? 
 
Förbundet och distriktet kommer att stödja påverkansarbetet i de kommunala och regionala 
pensionärsråden. Representanterna i råden har en oerhört viktig roll och det är viktigt att de har 
kontakt med eller ingår i eller adjungeras till föreningsstyrelserna.  
 
Fram till nästa kongress jobbar vi med våra mål: Trygg vård och omsorg, Trygg ekonomi och 
Tryggt boende. För att nå målen behöver vi bli fler medlemmar, vara en stark röst för seniorer, 
öka vår synlighet och vara en organisation i tiden.  
 
Förbundet fortsätter satsningen på digitalisering. En digitaliseringsstrateg har projektanställts och 
distrikten har utsett kontaktpersoner. Margareta Andersson är vår kontaktperson i 
Bohusdistriktet. Ni kommer säkert att få höra av henne inom kort.  
 
Arbetet med att minska ensamhet och social isolering pågår i olika projekt och framför allt i all 
den verksamhet som föreningarna erbjuder. För att lyckas behöver vi bli fler. Pandemin innebar 
att många medlemmar avslutade sitt medlemskap. Nu skall vi jobba för att få tillbaka dem och att 
rekrytera många nya. Förbundet utlyser en rekryteringstävling under oktober-november. Ni 
kommer inom kort att få info via mail. Fina priser står att vinna.  
 
Närmast i tid inbjuder vi till ordförandekonferens den 12 oktober på Ljungkile Folkhögskola. Då 
kommer vi att informera om och diskutera våra viktigaste frågor med er. Vi i distriktsstyrelsen ser 
fram emot att träffa er! 
 
Ann-Christine Baar 


